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ZAB.0012.4.3.2022 
 

Protokół nr 20/22 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju  

z dnia 16 września 2022 roku 
 
 

1)  Otwarcie obrad Komisji. 
  
Pan Bogdan Domżalski - Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju w dniu 
16 września 2022 roku o godzinie 1215 otworzył obrady Komisji Infrastruktury i Rozwoju. 
Powitał członków Komisji oraz Pana Tomasza Krysztoforskiego – przedstawiciela 
Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą w Jarantowicach, Pana Piotra 
Chrzanowskiego – Naczelnika Wydziału Komunikacji, Pana Krzysztofa Góreckiego – 
Kierownika Referatu Administracji Architektoniczno –Budowalnej.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2)  Stwierdzenie quorum.  
 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
5 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 
quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3)  Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 19/22 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 

14 czerwca 2022 r. 
5) Informacja o wydanych pozwolenia i przyjętych zgłoszeniach w 2022 r.  
6) Informacja Zarządu Powiatu dotycząca realizacji Planu zrównoważonego rozwoju 

publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu Włocławskiego.  
7) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie przekazania Gminie 

Fabianki oświetlenia ulicznego w ciągu drogi powiatowej nr 2737C Cyprianka – 
Wielgie. 

8) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Baruchowo zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2022/2023. 

9) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Choceń zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie 
zimowym 2022/2023. 

10) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Chodecz zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie 
zimowym 2022/2023. 
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11) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Fabianki zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie 
zimowym 2022/2023. 

12) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Lubanie zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie 
zimowym 2022/2023. 

13) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Miasto Kowal zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2022/2023. 

14) Sprawy różne. 
15) Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad komisji. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4) Przyjęcie protokołu nr 19/22 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
z dnia 14 czerwca 2022 r. 

 
Przewodniczący Komisji poinformował, iż z posiedzenia komisji został sporządzony 
protokół. Protokół był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego Rady. Przewodniczący 
Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu? Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu i przeprowadził procedurę 
głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 
nr 19/22 z dnia 14 czerwca 2022 roku został przyjęty.  
 

5) Informacja o wydanych pozwolenia i przyjętych zgłoszeniach w 2022 r.  
 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 
Radny Kazimierz Kaca stwierdził, że informacja jest bardzo czytelna.  
Pan Krzysztof Górecki powiedział, że jest to informacja za 2022 r., obejmująca właściwie 
okres pół roku. Bardziej czytelna byłaby informacja za cały rok. Podkreślić należy, że w roku 
2022 nastąpił spadek wniosków o pozwolenie na budowę.  
Radna Anna Kozłowska stwierdziła, że zadań jest dużo, dużo jest wydanych pozwoleń 
i decyzji. Ogółem było złożonych 372 wniosków o pozwolenie na budowę na pół roku. 
Każdego dnia są wydawane decyzje. Należą się dla pracowników słowa uznania za pracę.  
Radny Wojciech Zawidzki zapytał, jakie są warunki budowy domu do 70 m2 ?  
Pan Krzysztof Górecki powiedział, że od 3 stycznia 2022 roku obowiązują przepisy 
pozwalające na budowę jednorodzinnych domów do 70 m2 bez uzyskania pozwolenia na 
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budowę i załatwiania licznych formalności. Procedura tzw. zgłoszenia z projektem 
budowlanym znosi też obowiązek ustanawiania kierownika budowy i prowadzenia dziennika 
budowy. Wcześniejsze przepisy pozwalały na postawienie na zgłoszenie, co najwyżej 
nieruchomości 35-metrowej. Ustawa z dnia 17 września 2021 r. o zmianie ustawy Prawo 
budowlane oraz ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym pozwala na budowę 
domu do 70 m2. Zmiany umożliwiają szybszą i znacznie prostszą budowę domu bez 
pozwolenia. Mowa konkretnie o budynkach wolnostojących, mieszkalnych 
i jednorodzinnych, o co najwyżej dwóch kondygnacjach i o powierzchni zabudowy do 
maksymalnie 70 m2. Obszar domu musi mieścić się na działce, na której go zaprojektowano. 
Postawienie domu bez pozwolenia (w tak zwanym uproszczonym trybie) musi być zgodne 
z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Jeśli plan taki nie 
istnieje, należy pozyskać decyzję dotyczącą warunków zabudowy. Na wydanie decyzji 
odpowiedni urząd ma 21 dni. Oczywiście budowa musi też być zgodna z przepisami 
wykonawczymi do ustawy Prawo budowlane, a przede wszystkim z przepisami 
rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 12 kwietnia 2002 r. w sprawie warunków 
technicznych, jakim powinny odpowiadać budynki i ich usytuowanie. Mowa o przepisach 
dotyczących m.in. zachowania odpowiednich odległości od granic działki.  
Radna Anna Kozłowska powiedziała, że w związku z tym, że przyszedł pan starosta, 
podkreśliła, że jest bardzo dużo zadań wykonywanych w Starostwie, bardzo dużo wydanych 
decyzji. Należą się słowa uznania za sprawność w podejmowaniu zadań. Są stworzone dobre 
warunki pracy. Sprawy budowalne są złożone, nie są to proste zagadnienia, a jednak wszystko 
funkcjonuje dobrze. Jest to zdanie nie tylko radnej. Niedociągnięcia, które miały miejsce 
w poprzedniej kadencji, zostały usunięte. Teraz jest dobrze, a powinno być jeszcze lepiej, 
żeby interesant był zadowolony z obsługi. Jeżeli chodzi o wiatraki, to w gminie był problem, 
że mimo, że jest mało terenów, na których można rozpocząć budowy domów, to były 
wstrzymane pozwolenia. Gmina opracowała plan zagospodarowania przestrzennego i dopiero 
teraz można podjąć zadania.  
Radny Jan Ambrożewicz powiedział, że chyba wpadło się w pułapkę samozadowolenia 
z pracy z wydziału i problemów, jakie są. Statystyki są statystykami. Są sprawy bardzo 
trudne, które stwarzają duże problemy w merytorycznej ocenie wydziału. To nie jest do końca 
wina wydziału. Jednak petenci mają różne zdania na temat pracy. Sytuacja jest 
skomplikowana pod względem prawa i jego zmian. Kiedyś gmina sprzedała działki, zostały 
sprzedane a teraz klient sprzedaje i okazuje się, że nie można wydać pozwolenia na budowę. 
Zmiana prawa spowodowała to, że to, co kiedyś było dobre, teraz jest niedobre. Trudno 
powiedzieć jak się zakończy postępowanie. Ktoś zainwestował duże pieniądze i będzie dążył 
do osiągnięcia celu. Starostwo nie poczuwa się do winy. Sprawa jest skomplikowana. 
Sytuacje, które są trudne, stanowią ok.10% wszystkich spraw. Niektóre rzeczy wymagają 
bardzo specyficznego podejścia. Specyfika pracy wydziału jest na tyle skomplikowana, bo 
największe problemy występują z budowami deweloperów, które budują całe zespoły 
domków i próbują zrobić różne rzeczy, by ominąć możliwości prawne. Jeżeli dokumenty są 
złożone, zgodnie z obowiązującym prawem, to dokumenty należy wydać. Jeżeli są 
uchybienia, to należy uchylić.  Zdarza się, że sprawy są uchylane.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że jest za tym, aby w następnym roku rozpatrzeć 
informację za cały 2022 r.   
Radna Anna Kozłowska stwierdziła, że mówiła o pracy wydziału, a nie żeby wpaść w samo 
zachwyt. Radna chciała podnieść ten temat z uwagi na wielość zadań, złożoność spraw 
i oddać szacunek, że ludzie się tym zajmują i robią to dobrze, i aby ta praca była dobrze 
odbierana. Zawsze jest tak, że jak coś jest źle, to wszyscy o tym mówią, jest ta osoba 
napiętnowana. Jeżeli jest dobrze, to nic się nie mówi. Ojców sukcesów jest wielu, a porażka 
zostaje sama. Niekiedy nie można sprawy załatwić, ale można tak poprowadzić sprawę, żeby 
dana osoba czuła, że wykonało się wszystko i ludzie nie są zbywani.   
Przewodniczący Komisji złożył wyrazy szacunku i uznania dla referatu. Mniej jest obecnie 
pozwoleń, być może będzie mniej trochę pracy. Przy planowaniu pracy komisji na rok 2023 
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w I kwartale poprosi się kierownika referatu o przygotowanie informacji za rok 2022. W III 
kwartale – za okres pół roku 2023 r.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za  -  5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informacja o wydanych pozwolenia i przyjętych zgłoszeniach w 2022 r.  
 
Informacja o wydanych pozwolenia i przyjętych zgłoszeniach w 2022 r. stanowi złącznik nr 4 
do niniejszego protokołu.  
 

6) Informacja Zarządu Powiatu dotycząca realizacji Planu zrównoważonego rozwoju 
publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu Włocławskiego.  

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że radni otrzymali informację dotyczącą realizacji 
planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu.  
Informacja pokazuje zadania wynikające z art. 15 pkt 1 ust. 1-11 ustawy z dnia 16 grudnia 
2010 r. o publicznym transporcie zbiorowym, wynikające z ustawy z dnia 16 maja 2019 r. 
o funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 
Pokazuje funkcjonowanie linii komunikacyjnych oraz jej koszty, a także sprzedaż biletów na 
poszczególnych liniach komunikacyjnych.  
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że informacja jest przygotowana w sposób czytelny i nie 
budzi żadnych wątpliwości. 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za  - 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Zarządu Powiatu dotycząca realizacji Planu zrównoważonego rozwoju 
publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu Włocławskiego. 
Informacja Zarządu Powiatu dotycząca realizacji Planu zrównoważonego rozwoju 
publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 5 
do niniejszego protokołu.   
 

7) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie przekazania 
Gminie Fabianki oświetlenia ulicznego w ciągu drogi powiatowej nr 2737C 
Cyprianka – Wielgie. 

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że projekt uchwały dotyczy projekt uchwały dotyczy 
nieodpłatnego przekazania Gminie Fabianki oświetlenia zlokalizowanego wzdłuż drogi 
powiatowej Cyprianka - Wielgie, które było wykonane w ramach inwestycji pn. "Przebudowa 
drogi powiatowej nr 2737 C Cyprianka - Wielgie - odcinek Cyprianka - Chełmica Duża, - dł. 
odcinka około 2,5 km" o wartości 597 607,80 zł. 
Radny Kazimierz Kaca stwierdził, że powinno się równo traktować gminy i jeżeli w jednej 
wykonuje się oświetlenie, to również i w pozostałych.  
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Radny Wojciech Zawidzki zapytał czy są prowadzone rozmowy w sprawie oświetlenia 
drogi Włocławek – Wieniec? 
Pan Tomasz Krysztoforski odpowiedział, że nie ma takich rozmów.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem  projekt 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania Gminie Fabianki 
oświetlenia ulicznego w ciągu drogi powiatowej nr 2737C Cyprianka – Wielgie. 
Projekt uchwały w sprawie przekazania Gminie Fabianki oświetlenia ulicznego w ciągu drogi 
powiatowej nr 2737C Cyprianka – Wielgie stanowi załącznik nr do niniejszego protokołu.  
  

8) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Baruchowo zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2022/2023. 

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Baruchowo, zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2022/2023. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 
Powiat Włocławski Gminie Baruchowo zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2022/2023. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski 
Gminie Baruchowo zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic 
leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2022/2023 stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu.  
 

9) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Choceń zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2022/2023. 

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Choceń, zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2022/2023. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
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Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 
Powiat Włocławski Gminie Choceń zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2022/2023. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski 
Gminie Choceń zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic 
leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2022/2023 stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu.  
 

10) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Chodecz zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2022/2023. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 
Powiat Włocławski Gminie Chodecz zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2022/2023. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski 
Gminie Chodecz zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic 
leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2022/2023 stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu.  
 

11) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Fabianki zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2022/2023. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 
Powiat Włocławski Gminie Fabianki zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2022/2023. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski 
Gminie Fabianki zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic 
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leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2022/2023 stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu.  
 

12) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Lubanie zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2022/2023. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 
Powiat Włocławski Gminie Lubanie zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2022/2023. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski 
Gminie Lubanie zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic 
leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2022/2023 stanowi załącznik nr 10 do 
niniejszego protokołu.  
 

13) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Miasto Kowal zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2022/2023. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 
Powiat Włocławski Gminie Miasto Kowal zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2022/2023. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski 
Gminie Miasto Kowal zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz 
ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2022/2023 stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu.  
 

14) Sprawy różne  
 

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad chcieliby 
zabrać głos, przedstawić wnioski?  
Radny Wojciech Zawidzki powiedział, że przy drodze powiatowej w miejscowości 
Miechowice w kierunku Osięciny – Wieniec są powybijane pobocza. Radny poprosił 
kierownika z PZD o interwencję w tej sprawie. Kiedyś była sprawa ustanowienia „strefy 
ciszy” na jezierze Ługowiska. W okolicy Bożego Ciała miały być przeprowadzone badania 
poziomu hałasu. Radny chciałby wiedzieć, jakie są wyniki?  
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Starosta Włocławski powiedział, że zlecone zostały badania hałasu. Żeby miały sens to 
powinny się odbywać w okresie wakacyjnym. One się odbywały na przełomie lipca/sierpnia. 
W najbliższym czasie będą wyniki poziomu hałasu. Były pewne problemy, bo w pierwszych 
dwóch postępowaniach nie było ofert. Wiąże się to z kosztami dla powiatu. Jest to koszt 
20 000 zł netto. Na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jest kolejna petycja w tej samej 
sprawie.  

 
15) Zamknięcie obrad Komisji 

 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 16 września 
2022 r. o godzinie 1255 zamknął posiedzenie Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu 
we Włocławku. 
 
 

  Przewodniczący Komisji 
  Infrastruktury i Rozwoju  
 
      Bogdan Domżalski  
 

    Sekretarz Komisji  
Infrastruktury i Rozwoju  
 
    Anna Kozłowska  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska …… 


